

**Embassy of India
Baghdad**

تعزم السفارة الهندية في بغداد بيع سيارة مصفحة موديل 2006 نوع تويوتا لاندكروز GXR ، بنزين، لون رصاصي غامق بحالة جيدة لمشتريين من العراق ممن تتوفر فيهم الشروط و المؤهلات لشراء سيارات مصفحة. على من يرغب بالشراء التفضل بزيارة مبنى السفارة الهندية (في منطقة المنصور شارع الأميرات محلة 609 شارع 16 مبنى 22) لتقديم عروضهم. آخر موعد للتقديم هو يوم الأربعاء 8 نيسان 2020 الساعة الخامسة مساءً. تعنون العروض إلى: السيد مدير الادارة - السفارة الهندية - بغداد ، و يجب ان تكون في ظرف مغلق و مختوم. لمزيد من المعلومات يرجى مراسلة البريد الالكتروني hoc.baghdad@mea.gov.in او الاتصال على 07726180972. مع التقدير .

The Embassy of India in Baghdad intends to sell an Armoured Vehicle, 2006 Toyota Land Cruiser B6 GXR, Petrol, Dark Grey color, in good condition to buyers in Iraq, who meet the conditions and qualifications for purchasing armored vehicles. Interested buyers may visit the Embassy of India in al Mansour [District 609, Street 16, building 22] to see the vehicle and submit their offers / bids. The last date of submission is Wednesday 08/04/2020 by 1700hrs. Bid should be addressed to Head of Chancery, Embassy of India, Baghdad and should be in closed envelopes. For more information kindly email: hoc.baghdad@mea.gov.in
Call: 07726180972